
 

 

                               

    

 

 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte 25 november 2024 (möte nr 2),  
BK Falkenbergs lokal, Falkenberg. 
 
Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Gösta Ignell,  
Bobbo Jovic, Christer Grähs, Roger Wiklund och Marie Ynner 
 
Frånvarande: Lennart Nordberg, Per Sintorn, Maria Ohlsson 
 
§ 9. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug. 
 
§ 10. Föregående mötesprotokoll behandlades. Det har efter årsmötet uppdagats att en av 
medlemmarna som valts in som revisorssuppleant, Gunvor Bengtsson, tidigare informerat 
om att hon inte ställer upp för omval. Det finns behov av en ny person till uppdraget och 
Markus Bengtsson från BK Albrekts ersätter Gunvor.  
 
Föregående protokoll lades härefter till handlingarna.  
 
§ 11. Ekonomi 
Lennart har inför styrelsemötet inkommit med aktuell balansräkning, se bilaga.  
De större förändringarna som skett i ekonomin sedan föregående möte är att 
medlemsavgifterna har inkommit och att kostnader uppstått i samband med årsmöte  
och utbildning.  
 
§ 12. Rapport från Distriktstävlingsledaren 
Britt-Marie informerade om vad som är aktuellt när det gäller tävlingsverksamheten.  
 
Peter Krug kommer att vara tävlingsledare vid DM Par Mixed i Halmstad den 30 november.  
 
Det är endast två klubbar, BK Allians och BK Albrekts, som anordnar Nygammalt den här 
säsongen. Britt-Marie återkommer med information hur det blir med finalen, som är 
inplanerad den 16 mars. 
 
Fyra lag har anmält sig till Vi i fyran/Allsvenskan division 4, den 7 december. 
 
Tävlingsledarutbildning steg 1 genomfördes på BK Albrekts i Varberg den 9–10 november. 
Tävlingsledarutbildning Steg 2, som också arrangeras på BK Albrekts, är den 22–23 februari. 
 
§ 13. Rapport från Distriktsträffen 
Bobbo rapporterade från Distriktsträffen den 15–17 november.  
Fokus vid träffen låg på information om projektet Ruter 2, rekrytering och kommunikation 
samt förbundets hållning till pensionärsorganisationer. För mer information:  
Distriktsträff 2024 | Svenska Bridgeförbundet  
 
 

https://www.svenskbridge.se/node/213807


 

 

Bobbo informerade vidare om Svenska cupen, där årets stora nyhet är att topprankade lag 
inte kommer in i tävlingen förrän i ett senare skede. Detta innebär att lägre rankade lag har 
möjlighet till fler matcher utan att behöva möta de bäst seedade lagen. Intresset för cupen 
har successivt minskat och det här är ett försök från förbundets sida, att locka fler lag. 
 
§ 14. Information inför årsmötet 2025 
Världsarvet Grimeton Radiostation fyller 100 år, vilket kommer att uppmärksammas på en 
mängd olika sätt under år 2025. Hallands Bridgeförbund har fått möjlighet att vara en del av 
firandet genom att hålla årsmötet på Grimeton söndagen den 28 september 2025.  
 
§ 15. Hallandsserien 
Styrelsen beslutade att Hallandsseriens lag får bestå av maximalt åtta spelare istället för 
sex spelare.  
 
§ 16. Övriga frågor  
Peter lyfte frågan vad som gäller om SPF-Seniorerna kräver medlemskap hos dem för att få 
spela hos ansluten bridgeklubb. I Halland gäller detta SPF kvarnen, som har en bridgeklubb 
ansluten. Peter kommer att meddela SPF-Kvarnen att ansvarig får lyfta frågan vidare till 
Bridgeförbundet vid behov.  
 
Gösta berättade att Kungsbacka har ambitionen att anordna en silvertävling under 2025  
och lämnade förslag på datum. Gösta återkommer när han diskuterat frågan vidare på 
klubben men planen är att Kungsbacka övertar arrangemanget av långfredagsbarometern. 
  
Gösta anmäler en kandidat till valberedningen, Birgitta Carlsson från Kungsbacka BS. 
Det finns behov av ytterligare en person till valberedningen och då från södra Halland – 
från Allians, Kvibille eller Harplinge. 
 
§ 17. Nästa styrelsemöte kommer att ske digitalt via Teams, tisdagen den 11 februari  
kl. 16.30 
 
 
§ 18. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.  
  
 
 
 
Marie Ynner    Peter Krug  
Sekreterare      Ordförande   
 
 
 


